
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DE 
CALDES DE MONTBUI  
 
Dia: dimecres, 3 de maig de 2023 
Hora: de 18.00 a 19.10 hores 
Lloc: Les Cases dels Mestres (2ª planta, aula 2.6)   
         C. del Mestre Gregori Montserrat, 4     
 

Hi assisteix: 
 

SECTOR CENTRE NOM I COGNOMS 
Directors i titulars Escola El Calderí Montserrat Giralt Cabanas 
Directors i titulars Escola El Farell Dolors Codina Farràs 
Directors i titulars Escola Montbui Magda Agustí Pujol 
Directors i titulars Escola Bressol Municipal Gegant del Pi Mireia Fillot Collado 
Directors i titulars Escola Bressol Municipal La Lluna Maite Castillo González 
Directors i titulars Escola Pia Gregori Martínez Ruiz 
Directors i titulars Institut Manolo Hugué Jaume Balart Clapés 
Directors i titulars Institut Pic del Vent Montserrat Navarro Ripoll 
Mestres i professors Escola El Farell Raquel Romero López 
Mestres i professors  Escola Bressol Municipal La Lluna Xaro Ramos Morgado 
Mestres i professors Escola d’Adults Municipal El Roure Gros Aurora Vela Carrique 
Mestres i professors Institut Pic del Vent Cristina Giné  
Pares i mares Escola El Farell Adrián Garcia Sancho 
Pares i mares Escola Montbui Sílvia Gabín Vilanova 
Pares i mares Escola Bressol Municipal Gegant del Pi David Ruiz  
Pares i mares Escola Bressol Municipal La Lluna Albert Ferré 
Pares i mares Escola Pia Maria Rosa Xalabarder Anglí 
Pares i mares Escola Pia  Verónica Díaz Garrido 
Personal d’Administració i 
Serveis Escola El Farell Natàlia Duran 

Ajuntament Representant PSC-CP 
Xavier Moreno (per delegació de 
Carla Millán Peñaranda) 

Ajuntament 
Regidor d'educació i Formació 
Permanent (President) Josep Busquets López 

Ajuntament Tècnica d’educació Victòria Herrero Herrero 

S’excusa: 
 

SECTOR CENTRE NOM I COGNOMS 
Ajuntament Tècnica d’educació Montserrat Miró Herms 
Ajuntament Alcalde Isidre Pineda Moncusí 

 



 

 

Ordre del dia 
 
 
1. Lectura i aprovació  de l’acta de la sessió anterior 

 
2. Preinscripció curs 2023-2024 
 
3. Informació mocions Ple Municipal 
 

− Moció contra la segregació escolar 
− Moció educació inclusiva 
− Moció assetjament escolar 

 
4. Substitució psicòloga municipal 

 
5. PEC 
 
6. Caldestiu 
 
7. Torn obert d’intervencions. 

 

Desenvolupament de la sessió  

En començar la sessió el president dóna la benvinguda a la tercera sessió ordinària del Consell 
Escolar Municipal d’aquest curs, que serà la seva darrera sessió com a regidor d’Educació. 

Explica que aquest cop s’ha tornat a obrir un procés participatiu per fer propostes a l’ordre del 
dia de la sessió però no s’han rebut propostes. 

 
1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior 

S’aproven l’acta corresponent a la sessió  de data 22 de febrer de 2023 sense cap esmena. 
 
 
 

2. Preinscripció curs 2023-2024  
 
 

El senyor Josep Busquets informA de l’oferta i el total de preinscripcions rebudes per la 2n cicle 
d’educació infantil, educació primària i ESO, desglossades per nivells educatius i centres dades 
que s’han enviat juntament amb la convocatòria. 
 
 
 
 



 

 

  OFERTA    
  DE TOTAL 
  PLACES PREINSCRIPCIONS 

P-3 140 148 

P-4 6 4 

P-5 27 5 

1r 9 6 

2n 24 1 

3r 12 8 

4t 1 2 

5è 0 2 

6è 16 3 

1r ESO 152 155 

2n ESO 26 6 

3r ESO 10 7 

4rt ESO 25 2 
  
 
En total s’han rebut un total de 349 sol·licituds.  La Comissió de Garanties d’Admissió està 
analitzant els casos de necessitats educatives especials. 
 
Amb aquestes dades es va creure convenient fer un escrit al director de Serveis Territorials 
sol·licitant l’obertura d’un nou grup d’I3 al municipi, d’acord amb el compromís del Departament 
d’Educació que totes les famílies que hagin fet opció d’escola pública tinguin opció d’escola 
pública. De moment no hem rebut resposta.  
 
La senyora Maria Rosa Xalabarder pegunta si s’ampliarà la ràtio i també si els de 1r d’ESO que 
no entren a Escola Pia són de Caldes.  
 
El senyor Gregori Martinez comenta que la majoria de les sol·licituds que no poden ser 
admeses són de fora de Caldes.  
 
El senyor Josep Busquets llegeix el compromís manifestat pel director de Serveis Territorials.  
 
En els propers dies es convocarà la comissió de mapa escolar per tal d’analitzar amb més 
detall les dades. 
 



 

 

En relació a les preinscripcions la senyora Maite Castillo afegeix del de 8 al 18 de maig s’obrirà 
el període de preinscripció a les escoles bressol municipals.  
 
La senyora Dolors Codina pregunta si es manté la gratuïtat pels infants de 2 anys. 
 
El regidor d’Educació respon que el proper curs continuarà la gratuïtat pels infants de 2 anys 
però de moment no s’estén a altres nivells del primer cicle d’educació infantil. 
 
La senyora Aurora Vela també informa que la preinscripció a l’Escola d’Adults serà del 20 al 28 
de juny un cop feta la reserva de places pels alumnes del centre. 

 
 
 
3. Informació mocions Ple Municipal 

 
− Moció contra la segregació escolar 
− Moció educació inclusiva 
− Moció assetjament escolar 

 
El senyor Josep Busquets informa de tres mocions aprovades pel Ple Municipal per unanimitat 
de tots els partits polítics.  
 
S’han fet arribar el certificat de la moció contra la segregació escolar aprovada pel Ple 
Municipal del passat 30 de març i el certificat de la moció contra l'assetjament i 
ciberassetjament a la infància i adolescència a Caldes de Montbui que es va aprovar pel Ple 
Municipal el passat 27 d’abril.  
 
El Ple del 27 d’abril també va aprovar una altra moció pel desplegament efectiu de l’educació 
inclusiva a Caldes de Montbui a partir de la proposta de l’AFA de l’Escola Montbui. 
 
Es tracta de 3 temes molt potents per treballar el proper curs. En aquest sentit el regidor i la 
tècnica d’educació recorden que Caldes de Montbui com a municipi va signar el Pacte contra la 
segregació escolar i que ha estat seleccionat com a municipi pilot per fer una formació 
d’estratègies contra la segregació escolar. També afegeixen que ja es va començar a treballar 
en l’elaboració d’un pla d’absentisme i un protocol contra l’assetjament escolar. 
 
En relació a la formació sobre la segregació escolar la senyora Magda Agustí pregunta qui fa la 
formació doncs inicialment es va convocar a representants de direcció i la senyora Dolors 
Codina pregunta si es treballen amb dades de Caldes. 
 
La senyora Victòria Herrero explica que la formació hi participen el Director Adjunt de Serveis 
Territorials, la Inspectora de Zona, les planificadores del Departament d’Educació, tècnics/ques 
del ‘EAP i ella mateixa com a tècnica d’educació. La idea és aterrar en dades concretes del 
municipi.  
 
En relació a la moció contra l'assetjament i ciberassetjament a la infància i adolescència a 
Caldes de Montbui la senyora Maria Rosa Xalabarder comenta que al punt 6 es parla de 
continuar garantint el suport psicològic dels i les menors víctimes de bullying  però que aquest 
curs no hi ha hagut aquest servei de psicòloga municipal, pel que pregunta per aquest tema 
que és el proper tema de l’ordre del dia. 



 

 

 
4. Substitució psicòloga municipal 

 
 
En relació a aquest punt el regidor d’Educació explica que ja ha finalitzat el procés selectiu per 
a la constitució de la borsa de treball i s’està esperant a la presentació de la documentació 
original per part dels candidats i  l’aprovació definitiva de la borsa per poder fer l’oferiment i 
iniciar el tràmit per a la contractació de la persona que substituirà la psicòloga municipal amb la 
intenció que pugui començar a la major brevetat. Aquesta persona ocuparà interinament 
aquesta plaça fins que finalitzi l’excedència de la treballadora o es tregui la convocatòria de la 
plaça fins a la seva provisió definitiva. 
 
En relació aquest punt la senyora Magda Agustí  exposa que va demanar la valoració 
psicològica de dos casos que els hi preocupava i que es va contactar amb la Vanessa Olmos 
que havia fet la reducció de jornada de la Cecília per fer-ho. Finalment després de fer un primer 
traspàs dels casos per temes personals no ho va poder fer i hagués agraït un cas una trucada  
de l’Ajuntament per explicar-lo.  
 
La senyora Victòria Herrero respon que contava fer-ho però que la mateixa Vanessa Olmos 
preferia informar directament a l’escola. 
 
 

5. Projecte Educatiu de Caldes (PEC) 
 

El regidor d’Educació dona la paraula a la senyora Aurora Vela com a tècnica de suport al PEC 
per informar de l’estat actual del PEC. 

Explica que s’han portat a terme 3 reunions del Grup Impulsor i que s’ha acordat  fer un treball 
de promoció i difusió dels valors de Caldes com a ciutat educadora treballant dos dels principis 
de les ciutats educadores el diàleg intergeneracional i la inclusió i la cohesió social. 

Es tracta de dues línies molt afins, transversals i àmplies que permeten molts possibles 
accions. Actualment el Grup Impulsor està intentant aterrar possibles propostes d’accions. 
 
La senyora Victòria Herrero afegeix que com a Consell Escolar Municipal val la pena que ens 
impliquem i que el Consell Escolar Municipal hauria de ser un dels principals agents per tirar 
endavant les línies de treball i accions que puguin sortir del PEC pel que convida als membres 
a que s’impliquin i estiguin al cas de possibles accions que es vagin desenvolupant. 
 
 

6. Caldestiu 
 
El senyor Josep Busquets informa que enguany es tornarà a fer una nova edició del Caldestiu. 
programa d’activitats de lleure, lúdiques i esportives. S’oferiran 250 places d’educació infantil i 
primària i 50 places del Club Jove per nois/es d’ESO. El programa Caldestiu es farà del 26 de 
juny al 28 de juliol a les instal·lacions de l’Escola El Farell i l’Escola Montbui i també es faran 
activitats a les  instal·lacions esportives municipals.  Les preinscripcions es faran del 2 al 9 de 
maig. 



 

 

 
La senyora Dolors Codina demana es faci arribar la informació per poder fer difusió entre les 
famílies. El senyor Josep Busquets i la senyora Victòria Herrero responen que demà es farà 
arribar la informació als membres del Consell Escolar Municipal.  
 
La senyora Magda Agustí pregunta si es poden apuntar infants amb necessitats educatives 
especials. 
 
La senyora Victòria Herrero comenta que si i que d’acord amb la licitació l’empresa que porta el 
Caldestiu ha de posar el personal suficient per atendre els infants que puguin presentar 
necessitats educatives especials. En tot cas que la família ho indiquin a la sol·licitud on es 
demana aquest punt i s’adrecin a les tècniques d’esport i joventut responsables de la gestió del 
Caldestiu, 
 
La senyora Dolors Codina reflexiona sobre el fet que a l’escola hi ha poques zones d’ombra  i 
poc tendals i cal tenir en compte que no es podran fer jocs d’aigua.  En aquest sentit, pregunta 
si aniran a la piscina municipal.  
 
El senyor Josep Busquets respon que si ja que es consideren refugis climàtics. 
 
 

7. Torn obert d’intervencions 

La senyora Magda Agustí explica que han rebut una informació del Conseller conforme 
posaran aire condicionar als instituts i els Ajuntaments a les escoles i pregunta si des de 
l’Ajuntament hi ha intenció de fer aquesta actuació. 

El regidor d’Educació respon que no han rebut cap directriu al respecte.  

El senyor Jaume Balart afegeix que a secundària tampoc no han rebut cap instrucció ni 
informació.  Sembla ser que climatitzaran 26 escoles i habilitaran espais comuns i fan la 
recomanació en cas de molta calor és que surtin al pati on també es preveu habilitar zones que 
actuïn com a refugis climàtics exteriors. 

La senyora Sílvia Gabin exposa que des de l’AFA de l’Escola Montbui volen fer una proposta 
en relació al xec escolar de 100 € que el Departament ha anunciat farà arribar a les famílies 
amb alumnes que cursin educació primària i que es podran bescanviar per llibres, diccionaris 
papereria, elements d’escriptura, calculadores, motxilles i jocs educatius. . Plantegen que 
aquests diners es puguin donar directament a l’escola i que es puguin fer servir també per 
pagar material socialitzat. Sinó moltes famílies acabaran comprant coses que potser no 
necessiten per gastar els diners,..) i si es podria fer alguna proposta conjunta com a Consell 
Escolar Municipal en aquest sentit.  

Es debat sobre el tema però ens conclou que ens falta informació sobre com es gestionarà 
aquest tema per valorar-ho per exemple com es justificaran aquests diners,  quins establiments 
estaran adherits al programa, si les famílies s’han de desplaçar fora potser no hi aniran,.... 
També es generen interrogants de què passa amb els ajuts que s’atorguen de de Serveis 
Socials per llibres i material didàctic.  



 

 

La senyora Aurora Vela informa que l’Escola d’Adults previ a les preinscripcions farà  les 
jornades de portes obertes els dies 6 de juny de 11 a 12 hores i el dia 8 de juny de 18 a 19 
hores. A banda d’això aquest any s’oferirà la possibilitat d’assistir a una classe o aula oberta 
per fer difusió de dues de les ofertes formatives de l’escola. El dimarts 30 de maig s’obrirà la 
classe d’entre l’art i la cultura i el dijous 2 de juny la classe d’història de Caldes. Es tracta d’una 
classe normal en que es seguirà el temari però es demana inscripció prèvia per temes 
organitzatius. 

El senyor Albert Ferrer comenta  que des de l’AMPA de l’Escola Bressol Municipal La Lluna 
han entrat una instància en relació a la continuïtat del contracte d’una educadora i pregunta si 
rebran resposta per escrit. 

El senyor Josep Busquets respon que rebran la resposta aquesta mateixa setmana. 

El regidor d’Educació vol  expressar el seu agraïment per aquests 4 anys com a regidor 
d’Educació, uns anys en què ha passat de tot però  en què ha estat un plaer treballar amb els 
membre del Consell Escolar  Ha intentat servir al poble i a la comunitat educativa. Sobretot es 
queda amb les persones que ha conegut. 

La senyora Montse Navarro vol aprofitar per agrair la feina feta i vol reconèixer el fet que ha 
treballat molt a gust i ha estat molt proper a les persones. 

El senyor Jaume Balart afegeix que malgrat no ho tenia fàcil substituir a la Roser i per la 
pandèmia ha portat a terme un gran servei a la comunitat durant aquests anys. 

La senyora Maite Castillo valora molt la seva proximitat com  persona i la professionalitat.  

 

Acords i compromisos 
 
ACORDS RESPONSABLE  
Aprovar l’acta corresponent a la sessió ordinària de data 22 de febrer de 
2023 

 

Convocar la comissió de mapa escolar Ajuntament 
Fer arribar la informació del Caldestiu  Ajuntament  
Fer arribar la resposta a la instància presentada per l’AMPA de l’Escola 
Bressol Municipal La Lluna 

Ajuntament 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, n’estenc aquesta acta. 

                                               Vist i plau  

 

El president                                                                                                   La secretària  


